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Abstract (en)
Printed products (13) are fed by means of a conveyor belt (11, 14) to a stacking shaft (17), which can be charged from above, in a scale formation
of the type in which the printed products (13) lie flush one upon the other in pairs. In order to be able to form a stack containing an odd number of
printed products, a retaining device (24) is provided adjacent to the outlet from the conveyor belt (11, 14) and, when activated, temporarily lifts the
upper printed product (13) from the printed product lying beneath. <IMAGE>

Abstract (de)
Einem von oben beschickbaren Stapelschacht (17) werden mittels einer Förderbahn (11,14) Druckereierzeugnisse (13) in einem solchen
Schuppenstrom zugeführt, in dem die Druckereierzeugnisse (13) paarweise deckungsgleich aufeinanderliegen. Um eine ungerade Anzahl von
Druckereierzeugnissen enthaltende Stapel bilden zu können, ist im Anschluss an den Auslauf der Förderbahn (11,14) eine Halteeinrichtung (24)
vorgesehen, die bei Aktivierung das obere Druckereierzeugnis (13) vorübergehend von dem darunterliegenden abhebt.
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